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Abstract (en)
The engine has two rows of cylinders (10,20). One of the rows of cylinders (10) provides for normal admission, compression, combustion and
expansion of a fuel/air mixture. The second row of cylinders (20) contains inert pistons (21) and a closed air-filled combustion chamber (23). Each of
the inert pistons has an outer face towards the combustion chamber which carries telemetering equipment in the form of an emitter (30) with a rotor
(31) which interacts with a stator (32). The inert pistons and connecting rods (22) on the inert side are lightened to compensate for the weight of the
measuring equipment.

Abstract (fr)
Selon l'invention, le moteur à pistons en V comporte une première ligne du V fonctionnant normalement sur laquelle sont effectuées des mesures,
et une deuxième ligne du V rendue inerte en plaçant la chambre de combustion de cette ligne à l'air libre et en obturant son entrée d'admission.
La deuxième ligne du V est utilisée comme support mécanique sur lequel peuvent être fixés les fils de liaison des capteurs. Un dispositif de
transmission des mesures est fixé sur la face externe du piston inerte. Application à la prise de mesures sur un moteur à pistons en V en
fonctionnement pendant une phase de mise au point du moteur. <IMAGE>
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